

Bordeaux Sotheby's  
INTERNATIONAL

7 Pièces

347 m<sup>2</sup>

Réf. 06273

2 195 000 €

Bordeaux

Maison à vendre (33000)

**résidences  
immobilier**



# résidences immobilier

Bordeaux coeur chartrons – somptueuse maison pierre 347m<sup>2</sup> - 5 chambres - terrasse + patio - double garage – luxueuse rénovation exclusive sotheby's international bordeaux ! En plein coeur des beaux chartrons, à 50 Mètres de la rue notre dame, et 100m du jardin public, au calme et sans vis-à-vis, magnifique maison à la façade en pierre de taille, rénové en 2021. Au rez-de-chaussé: belle entrée avec grand dressing, double garage, salle de cinéma, bureau, une pièce pouvant servir d'espace cinéma ou d'un atelier, le tout donnant sur un patio Végétalisé très agréable d'environ 40m<sup>2</sup>. Au 1er ...

Bordeaux heart of chartrons – sumptuous house 347m<sup>2</sup> - 5 bedrooms - terrace + patio - double garage - luxurious renovation in the heart of the beaux chartrons, 50 meters from rue notre dame, and 100m from the public garden, quiet and not overlooked vis, magnificent house with a beautiful stone facade, renovated in 2021. On the ground floor: beautiful entrance, cinema room, office, the luxury of a gym, all opening onto a very pleasant plant patio of approximately 40m<sup>2</sup>. On the 1st floor: 4 beautiful and large bedrooms each with their own bathroom, including a complete master suite with bathtub, ...

**BORDEAUX SOTHEBY'S INTERNATIONAL REALTY**

40 Cours de Verdun - 33000 BORDEAUX

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

